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Reggel 7.20-kor nagyjából mindenki ott volt a gyülekezőn és 10 perces késéssel, de elindultunk 

Szeged felé. Megérkeztünk Szegedre körülbelül fél 9 körül és megálltunk egy buszmegállóba.  

Utána elkezdtünk sétálni az Agora felé ahol útközben csatlakozott Tajti Bence tanárúr. Beérvén 

az Agorához, volt egy kis megbeszélés, sakkoztam egyet osztálytársammal, letettük a dolgokat 

és kezdetét vette a kiállítás túra. Ez a program olyan 2 órás volt. Ebben a 2 órában bemutatták 

az informatika fejlődését egészen 1900-as évek közepétől a mai napig.  

Ezek mellett, hogy szóban elmondta a néni, még be is mutatta őket, ugyanis ez egy konkrét 

gyűjtemény és rengeteg minden megtalálható. Durva volt azt is nézni, hogy 4KB-nyi adat 

mekkora nagy gépezetbe került, nem úgy, mint ma, hogy a tenyerünkön elfér rengeteg TB-nyi 

adat. Ezenfelül mondtak még érdekességeket, mint például hogy mi találtuk fel a floppy lemez 

elterjedt változatát, és hogy nem adtuk el és amint nem foglalkoztunk vele, lenyúlta a japán 

Sony cég és még nekünk kellett fizetni nekik. 

 Volt 2 híres robot is, azokat sajnos nem láthattuk hogyan mozognak, mert nem működtek már. 

És a túra végén beérkeztünk egy retro játék szobába, ahol nosztalgiáztunk, hisz nagyon régi 

gépek voltak illetve ki is próbálhattuk a régi idők játékait mind gépen, mind Nintendo 

konzolokon.  

Fél 11kor kimentünk az Agorából és utunk következő állomása az Szegedi Tudományegyetem 

volt, ahol egy SzeBIT nevezetű rendezvény volt. A rendezvényen volt egy játéksarok, ahol 

kipróbálhattuk a legerősebb gépeket, laptopokat és még lehetett versenyezni is. Ezeket persze 

mi informatikusok egyből ráugrottunk és mentünk jó párszor, még talán a TV-be is benne 

voltunk. Emellett ott voltak cégképviselők, mint az Asus, MSI vagy a Samsung. Tartottak 

előadásokat is és bemutatták a termékeket is, amiket hoztak a cégek.  



Volt egy robot kutya is, ami érzékelte mi merre van és mozgott is. Volt 2 takarító robot, 

majdnem akkorák voltak, mint egy átlagos magas ember. Nekem leginkább maga az Egyetem 

tetszett, ahogy kinézett, mert voltunk páran, akik körbejártuk nagyjából, ameddig lehetett 

menni.  

Az SZTE-s program jobban tetszett mint az Agora. Ezután 1 óra körül elindultunk és vártunk 

egy fél órát a buszra aztán hazaértünk 14.50 körül. Összességében tetszett a program sokat 

tapasztaltunk mindannyian és voltak érdekes dolgok is. 
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